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Erratum for Bulletin 609
 
When this bulletin was originally released, it contained the following errors:
· p. 142, paper “Devonian of the Mackenzie” by Kabanov: in Figure 4, the symbol for ‘Oil show’ should not have been included in the legend, since it does not appear on the figure.
· p. 165, “Devonian conodont biostratigraphy of the Mackenzie Mountains, western part of the Northwest Territories” by Gouwy: in the legend in Figure 5, the Camsell Formation should have been represented only by a pattern of diagonal lines, without a background colour; and an explanation should have been provided regarding the significance of this pattern overlapping other units on the figure.
· p. 223, paper “Geo-mapping for Energy and Minerals program: activities in the Sverdrup Basin, Canadian Arctic Islands” by Hadlari: in the caption for Figure 8, a short segment of text was missing from the definition of the abbreviations, which should have read “N/P = nitrogen/potassium; 
R = Redfield ratio; OMZ = oxygen minimum zone.”
· p. 251, paper “The 2020 Canada datapack for TimeScale Creator: a new tool for Mesozoic–Cenozoic stratigraphy of the Canadian North” by Bringué et al.: one of the abbreviations in the legend of Figure 7 did not appear in the figure. The figure and legend have been modified as follows:
· the column ‘Calcareous nannofossils’ has been renamed ‘Nannofossils’;
· the abbreviation ‘CP’ has been deleted from the legend;
· the abbreviations ‘CN’, ‘NN’, and ‘NP’ have been redefined in the legend.

If you downloaded this bulletin before September 13, 2023, you will need to download it again to obtain the corrected publication.

Erratum date: 2023/09/13


Errata pour le Bulletin 609

Lors de sa diffusion initiale, ce bulletin renfermait les erreurs suivantes :
· p. 142, article «Devonian of the Mackenzie» par Kabanov : à la figure 4, le symbole correspondant à «Oil show» n’aurait pas dû être inclus dans la légende, puisqu’il ne paraît pas sur la figure.
· p. 165, article «Devonian conodont biostratigraphy of the Mackenzie Mountains, western part of the Northwest Territories» par Gouwy : dans la légende de la figure 5, l’unité «Camsell Formation» aurait dû être représentée seulement par un motif à lignes obliques, sans couleur de fond; et une explication aurait dû être fournie par rapport à la superposition de ce motif sur d’autres unités dans la figure.
· p. 223, article «Geo-mapping for Energy and Minerals program: activities in the Sverdrup Basin, Canadian Arctic Islands» par Hadlari : dans la légende de la figure 8, un bout de texte manquait à la définition des abréviations, qui aurait dû se lire «N/P = nitrogen/potassium; R = Redfield ratio; OMZ = oxygen minimum zone.»
· p. 251, article «The 2020 Canada datapack for TimeScale Creator: a new tool for Mesozoic–Cenozoic stratigraphy of the Canadian North» par Bringué 
et al. : une des abréviations dans la légende de la figure 7 ne se trouvait pas dans la figure. La figure et la légende ont été modifiées comme suit :
· la colonne «Calcareous nannofossils» a été renommée «Nannofossils»;
· l’abréviation «CP» et sa définition ont été éliminées de la légende; 
· les abréviations «CN», «NN» et «NP» ont été redéfinies dans la légende.

Si vous avez téléchargé ce bulletin avant le 13 septembre 2023, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.

Date de l’errata : 2023/09/13

